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OBČINA DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Odbor za negospodarstvo  
 
DIVAČA,  13. 4. 2016 
 

 
Z A P I S N I K 

 
10. seje ODBORA ZA NEGOSPODARSTVO 

(v nadaljevanju: Odbor), 
ki je potekala dne, 13. 4. 2016, ob 15.30 

v prostorih Občine Divača, Kolodvorska ulica 3a, Divača. 
 
Prisotni:   

1. MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ, predsednica Odbora 
2. NIVES SKUK, članica Odbora 
3. JOVO FERFILA, član Odbora 
4. BENJAMIN ŠKRLJ, član Odbora  
5. ROMANA DERENČIN, Občinska uprava  
6. VESNA PAVLOVČIČ, Občinska uprava – pri 2. in 3. točki  
7. SUZANA ŠKRLJ, Občinska uprava – pri  5. točki  

 
Odsotni:  

1. MATEJ BEZELJAK, član Odbora (opravičeno) 
 

Predlagani dnevni red: 
1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje Odbora  
2. Zaključni račun Proračuna Občine Divača za leto 2015 
3. Rebalans Proračuna Občine Divača za leto 2016 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda Območna 

razvojna agencija ORA Krasa in Brkinov – skrajšani postopek 
5. Pravilnik o sofinanciranju kulturnih dejavnosti v občini Divača 
6. Predlog  izvajanja programov javnih  del za leto 2016 v občini Divača 
7. Predlog izdaje soglasja k sklepu Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola dr. Bogomira Magajne Divača glede razporeditve presežka prihodkov nad 
odhodki   

8. Vprašanja in pobude  
 
Predsednica je po uvodnem pozdravu preverila prisotnost in ugotovila, da je Odbor sklepčen. 
Predstavila je predlog dnevnega reda seje Odbora in predlagala, da se na dnevni red  uvrsti dodatna 
točka in sicer: Predlog spremembe urnika v Kosovelovi knjižnici Sežana – Enota Divača. Prisotni niso 
imeli pripomb na predlog dnevnega reda, predsednica je predlog podala na glasovanje.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP   
Odbor za negospodarstvo soglasno sprejema predlog, da se na dnevni red 10. seje uvrsti 
dodatna točka:  Predlog spremembe urnika v Kosovelovi knjižnici Sežana – Enota Divača. Točko 
se uvrsti na 8. mesto predlaganega dnevnega reda; točka Vprašanja in pobude se uvrsti na 9. 
mesto. 
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Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
  

Predlog dnevnega reda 10. seje Odbora za negospodarstvo se sprejme v naslednji  vsebini: 
1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje Odbora  
2. Zaključni račun Proračuna Občine Divača za leto 2015 
3. Rebalans Proračuna Občine Divača za leto 2016 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda Območna  
      razvojna agencija ORA Krasa in Brkinov – skrajšani postopek 
5. Pravilnik o sofinanciranju kulturnih dejavnosti v občini Divača 
6. Predlog  izvajanja programov javnih  del za leto 2016 v občini Divača 
7. Predlog izdaje soglasja k sklepu Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda     
      Osnovna šola dr. Bogomira Magajne Divača glede razporeditve presežka prihodkov nad  
      odhodki   
8.   Predlog spremembe urnika v Kosovelovi knjižnici Sežana – Enota Divača. 
9. Vprašanja in pobude 

 
1. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala pregled poteka 9. seje Odbora s poudarkom na sprejetih sklepih Odbora.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Predlog zapisnika 9. seje Odbora za negospodarstvo se sprejme v predlagani vsebini. 
 
2. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu in predala besedo Vesni Pavlovčič, ki je predstavila 
splošne informacije Zaključnega računa Proračuna Občine Divača za leto 2015. Podrobneje je 
predstavila proračunske postavke, ki se nanašajo na področje, ki ga pokriva Odbor za negospodarstvo. 
Prisotni so podali nekaj vprašanj, pripomb niso imeli.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo se je seznanil z Zaključnim računom Proračuna Občine Divača za leto 
2015 in podrobneje obravnaval del, ki se nanaša na področje, ki ga pokriva Odbor. Odbor  
predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
3. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in predala besedo Vesni Pavlovčič, 
ki je predstavila splošne informacije predloga Rebalansa Proračuna Občine Divača za leto 2016. 
Podrobneje je predstavila proračunske postavke, ki se nanašajo na področje, ki ga pokriva Odbor za 
negospodarstvo. 
Prisotni so želeli nekaj dodatnih pojasnil. Mirjam Frankovič Franetič je podala predlog, da se pred 
odločitvijo o izvedbi energetskih sanacij objektov, predvsem tistih, v katerih se izvajajo dejavnosti za 
otroke in mladino, strokovno prouči namen in način sanacije z vidika ustreznosti le-te v povezavi z 
zagotovitvijo zdravja za vse uporabnike. 
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo se je seznanil s predlogom Rebalansa Proračuna Občine Divača za 
leto 2016 in podrobneje obravnaval del, ki se nanaša na področje, ki ga pokriva Odbor. Odbor  
predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
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4. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in kratko povzela obrazložitev 
predlagane vsebine.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom besedila Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o ustanovitvi zavoda Območna razvojna agencija ORA Krasa in Brkinov (po skrajšanem 
postopku). Odbor Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa z dodatkom, da 
Območna razvojna agencija ORA Krasa in Brkinov redno  obvešča Občinski svet z delom 
agencije. 
 
5. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu in predala besedo Suzani Škrlj.   
Suzana Škrlj je podrobneje predstavila  gradivo in delo strokovne komisije. Opozorila je na bistvene 
sprememb: združitev dveh pravilnikov (program in neprogramski stroški), javni zavodi niso več 
upravičeni  do sodelovanja v javnem razpisu, besedilo je usklajeno s spremembami ZUIK-a,..). Mirjam  
Frankovič Franetič je opozorila na razpisno dokumentacijo in poudarila, da bi bilo prav, da bi bila le-ta 
enostavna in neobsežna. Suzana Škrlj je obrazložila, da bo razpisna dokumentacija pripravljena po 
sprejetju Pravilnika in upa, da ne bo zahtevnejša kot je bila. Nekaj dokazil bo zagotovo potrebnih, 
dokazila neprogramskih stroškov, dokazila o nastopih, seznami članov, ipd. Razpis naj bi bil objavljen 
predvidoma v maju, Občina bo organizirala sestanek z društvi, kjer bo strokovna delavka svetovala kako 
naj pripravijo prijavo in kako organizirajo delo, da bodo lažje pripravilo ustrezno poročilo. 
Mirjam Frankovič Franetič je še zanimamo pojasnilo glede gradiva, ki naj bi bilo dano na zadnji seji 
Občinskega sveta in se nanaša na predloge o načinu sofinanciranja društev, ki delajo v javnem 
interesu. Strokovna delavka OU je pojasnila, da je delovanje društva v javnem interesu vključeno v 
sistem vrednotenja v Pravilniku, koliko sredstev bo zagotovljenih iz JR ni mogoče predvideti, kar je 
odvisno od vrednosti točke, strokovni komisiji pa je bila predložena simulacija izračuna, na osnovi katere 
so lahko ocenili orientacijske vrednosti, ki naj bi jih prinesla nova merila za vrednotenje.  
Jovo Ferfila  je opozoril na določitev obsega sredstev po posameznih področjih v okviru razpisa, kar je 
bilo izpostavljeno na seji Statutarno pravne komisije. Suzana Škrlj je pojasnila, da ta obseg določi 
županja na osnovi simulacije in predvidenih sredstev. 
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom Pravilnika o sofinanciranju kulturnih dejavnosti 
v občini Divača in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa.  
 
 
6. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in kratko povzela obrazložitev 
predlagane vsebine ter sklepa. Romana Derenčin je podrobneje predstavila potek postopkov v okviru 
Javnega povabila za izbor programov javnih del v letu 2016 in izbor programov (prijave, izbor, 
sofinanciranja, izračuni potrebnih finančnih sredstev,…) s poudarkom na postopku prijave programa 
javnega dela za potrebe Občine Divača.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izvajanja programov javnih  del za leto 2016 v 
občini Divača in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa. 
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7. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in kratko povzela obrazložitev 
predlagane vsebine. Osnovni šoli Divača je namenila pohvalne besede glede truda za zmanjšanje 
porabe in racionalizacije  stroškov. Nives Skuk  je poudarila, da se vsi na šoli zelo trudijo da zmanjšujejo 
porabo na vseh področjih, predstavila je dodatno gradivo, ki ga je pripravila šola in sicer preglednico 
izvora presežka. Pisno obrazložitev je podala kot dodatno gradivo in je priloga tega zapisnika.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka 
prihodkov nad odhodki Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Bogomira 
Magajna Divača in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa. 
 
 
8. TOČKA 

Predsednica Odbora je podala informacije, da je Kosovelova knjižnica Sežana podala predlog za izdajo 
soglasja k spremembi urnika dela v Enoti v Divači. Iz vloge je razvidno, da bi bila knjižnica v bodoče 
odprta  več časa v dopoldanskem času.  
V razpravi so prisotni imeli različne pomisleke in mnenja glede odprtosti v dopoldanskem času in potreb 
občanov, ki so večina doma v popoldanskem času. Menili so, da se bilo pred odločitvijo potrebno  
pogovoriti z vodstvom knjižnice in proučiti vse možnosti glede najbolj ustreznega urnika, ki bi omogočal 
čimvečjo in čimboljšo odprtost knjižnice za vse potencialne uporabnike. Odbor je predlagala, da bi bilo 
potrebno proučiti možnosti zamika dopoldanskega odpiralnega časa in sicer odpiranje knjižnice npr. ob 
9.uri  do 16.ure. Poleg tega je potrebno razmisliti o urniku dela čez poletje s predlogom, da bi bila 
knjižnica odprta več časa, saj so potrebe uporabnikov zagotovo večje, ker so na dopustu in si lažje 
vzamejo čas za branje. Potrebno je upoštevati tudi dejstvo, da so v poletnem času otroci, pa tudi 
mladina, doma, in da je šolska knjižnica zaprta.  
Z željo po večji vključenosti uporabnikov in približanju knjižnega gradiva širšemu okolju je nujno 
potrebno proučiti tudi možnost odprtosti knjižnice vse dni v tednu, skladno z razpoložljivimi kadrovskimi 
možnosti, mogoče manj ur dnevno in vse dni v tednu. 
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
V zvezi s spremembami urnika v Knjižnici v Divači Odbor za negospodarstvo predlaga, da 
strokovna služba Občinske uprave skupaj z vodstvom Kosovelove knjižnice Sežana prouči vse 
možnosti glede najbolj ustreznega urnika, ki bi omogočal čimvečjo in čimboljšo odprtost 
knjižnice za vse potencialne uporabnike. Pri tem naj se upošteva možnosti zamika 
dopoldanskega odpiralnega časa in sicer odpiranje knjižnice npr. ob 9. uri  do 16. ure, urnik dela 
čez poletje naj se ne krči temveč širi, saj so potrebe uporabnikov v tem času zagotovo večje, 
prouči naj se možnost odprtosti knjižnice vse dni v tednu, skladno z razpoložljivimi kadrovskimi 
možnosti, mogoče manj ur dnevno in vse dni v tednu, ipd. 
 
9. TOČKA 

Na seji Odbora je bila podana naslednja pobuda in informacija: 
 

 Suzana Škrlj 

 Odbor je seznanila s pobudo Čebelarske zveze, da bi Občina družinam ob rojstvu otoka 
podarila sadiko medovitega drevesa, ki bi ga potem lahko posadili doma oziroma odvisno od 
skupnega dogovora – možnost skupnega sajenja na javnem prostoru v občini.  

 
Odbor za negospodarstvo podpira izraženo pobudo. 
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 Mirjam Frankovič Franetič 

 Odbor je seznanila z informacijo glede varne poti v šolo Dolnje Vreme -Vremski Britof:  glede na 
odločitev vaščanov se upošteva umestitev javne razsvetljave na tej poti;  projekt varne poti se 
umesti v proračun, obseg sredstev se na ustrezni proračunski postavki poveča iz 5.000,00 EUR 
na 30. 000 EUR. 

 
 

 Benjamin Škrlj 

 Odbor je seznanil z informacijo, da so vaščani Kačič na KS Divača podali pobudo, da je nujno 
potrebno pristopiti  k urejanju (nadzoru) prometne varnosti na območju vasi, saj skozi Kačiče 
vozniki v večini nenadzorovano večajo hitrosti vožnje. Pobuda je bila poslana na Občino; 
dogovorjeno je bilo, da medobčinska redarska služba postavi merjenja hitrosti, na cesti Rodik – 
Kozina naj bi se postavilo opozorilno tablo in grbino.  
 

 
Seja je bila zaključena ob 17.55 

 
 
 
Zapisala:                                                                                                   
Romana Derenčin  

 
 
          
          Predsednica  Odbora 
       Mirjam Frankovič Franetič 

 

 

 

 
Priloga:  

 Pojasnilo Osnovne šole dr. Bogomira Magajne Divača glede razporeditve presežka prihodkov nad 
odhodki   

 
 



OBCIN A DI VACA 
I"rejeb: 

S1g.z.' 

1 3. 04, 2016 Vred. 

Presezek v letu 2015 je znasal 8.215 EUR. ~a zadgye: 

. ?Lt; -0)2 2;1-016 -
Prll.: 

Razlog: 

sredstva za izplacilo 2. Obroka razlike v placi zaradi odprave tretje cetrtine nesorazmerij v 

osnovnih placah javnih usluzbencev. 

_ Z Okroznico MIZ5 st. 6030-1/2015/1 z dne 29.1.2015 je bilo sporoceno, da nam bo MIZ5 za 2. 

obrok razlike v placi zaradi odprave tretje cetrtine placnih nesorazmerij nakazalo samo 1/3 

najavljenih (potrebnih) sredstev. V zvezi stem so nam nakazali za leto 2014 samo 6.787,52 EUR, 

(enak znesek smo tudi knjizili v prihodek za leto 2014), ceprav je bilo za izplacilo porabljenih 

20.362,55 EUR. (ta znesek je bil vkljucen v strosek za leto 2014) 

_ 10.2.2015 je MIZ5 nakazalo se ostalih 13.575,03 EUR, ki pa so bila vkljucena v prihodke za leto 

2015. 
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